
OR-II.0002.78.2023

Protokół Nr LXXVIII.2O23 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 30 maja 2023 r.

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 9—, a zakończone o godzinie 10—. W sesji wzięło 
udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych oraz 
osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodnicząca Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych.
Nieobecna 1 osoba pan radny Wacław Rodek.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie 
Bogusława Włodarczyka,

b)o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023-2026,

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
d) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2022, 
e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 

2022,
f) w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Opatowie z działalności za rok 2022 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
w powiecie opatowskim na 2023 rok,

g)w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2022 r.

h)w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Opatowskim 
i Powiatem Lipskim w zakresie powierzenia zadania organizacji powiatowych przewozów 
pasażerskich na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Lipskiego 
i Powiatu Opatowskiego,

i) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2022,

j) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych 
powiatu opatowskiego za rok 2022,

k)w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2022 rok.

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Zakończenie obrad LXXVIII sesji Rady Powiatu.
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Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu". 
Następnie poprosiła o zalogowanie się do systemu do głosowania elektronicznego.
Obecni radni w liczbie 16 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady 
Powiatu w Opatowie.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie 
protokół z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół Nr LXXVII został przyjęty jednogłośnie.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara 
Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała projekt porządku obrad, a następnie powiedziała, że jeśli nie zobaczy 
zgłoszeń przystąpi do poddania pod głosowanie odczytanej treści.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała treść porządku obrad pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara 
Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
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Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stańkowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami 
stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.
Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosił pan radny Jacek Dwojak, który powiedział, że we wczorajszym dniu poruszał 
tematykę Zarządu Dróg Powiatowych, postanowił przejechać się do Oddziału w m. Smugach. Zapytał, 
czy ktoś z zarządu tam był, bioz tego co mu wiadomo to tylko pan Starosta K. Kotowski i czy widział 
sprzęt na stanie jednostki. Wskazał, że zarówno pojazdy, jak i inne urządzenia są przestarzałe. Nie ma 
kosiarki, bo wypożyczają z Opatowa. Mają zadbany teren, pomieszczenia w budynku, gdyż zostały 
wyremontowane. Około rok temu również poruszał tematykę Zarządu Dróg Powiatowych, by zająć się 
tematem zwyżki, gdyż jest niezbędna do obcinania gałęzi, a nie w zimie wynajmować ją, gdyż gałęzie 
wówczas spadają na głowę i samochody. Nadmienił, iż pani Przewodnicząca go wówczas poparła w 
tym temacie. Ponadto pan radny dodał, że oddział w Smugach ma tylko 2 pracowników i 2 stażystów. 
Pracują na dwie zmiany i koszą trawę. Chciałby, aby ktoś z zarządu odniósł się do tych spraw.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani radnej, Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu 
Agnieszce Łubie - Mendyk, która przychyliła się do słów przedmówcy w zakresie doposażenia 
jednostki, gdyż koszenie traw na poboczach, zakrętach to również bezpieczeństwo. Ponadto pani radna 
powiedział, że zwróciła się do niej pani dyrektor szkoły publicznej w Gierczycach, która w imieniu całej 
społeczności wystosowała do pana Starosty pismo 19.08.2022 r. prosząc o możliwość zmiany godzin 
kursu PZT bądź uruchomienia dodatkowych linii autobusowych z prośbą o dowóz dzieci do szkoły 
w Gierczycach. Wówczas na to pani kierownik PZT w Opatowie odpisała, że jak będzie nabór to 
uwzględni prośbę wstępnie określając, iż nabór wniosków ma się odbyć z końcem roku 2022. Pani 
radna poinformowała, że pani dyrektor szkoły zwróciła się do niej, gdyż czas płynie, minął prawie cały 
rok szkolny i nic się w ty temacie się nie zmieniło. Zaproponowała, aby wspólnie opracować ta trasę 
wspólnie z panią dyrektor przejechali tak jak to robiliśmy poprzednio tj. objechali wszystkie te 
miejscowości i byli przygotowani jak zostanie ogłoszony nabór i prosi o ustosunkowanie się, czy to 
będzie możliwe na rozpoczęcie nowego roku szkolnego.

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pan radnemu Bogusławowi Włodarczykowi, który odniósł się do 
słów pana radnego Jacka Dwojaka mówiąc, iż oznajmił, iż sam jako poprzedni Starosta był kilkanaście 
razy w rejonie w Smugach. Przypomniał, iż to za czasu kiedy radny był członkiem zarządu budynek 
został wyremontowany. Co do samochodów to były kupowane za czasów kiedy był Starostą, gdyż była 
możliwość zakupu ich od wojska, były wówczas niewypracowane, natomiast obecnie nie jest w stanie 
się na ten temat wypowiedzieć. Co do słów pani radnej Agnieszki Łuby - Mendyk wszyscy chyba 
popierają zgłoszony wniosek, szkoła o to zabiega i wszyscy byliby na pewno zadowoleni, gdyby udało 
się to zrealizować, aby PZT w Opatowie przejął dowóz dzieci do szkoły w Gierczycach.
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Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani radnej Wiesławie Słowik, która powiedziała, że otrzymała 
pełną informację od dyrektora ZDP w Opatowie odnośnie przebudowy drogi powiatowej Wola 
Jastrzębska - Iwaniska jest na liście rezerwowej nr 3 i miejmy nadzieję, że dojdzie do skutku. Ponadto 
zwróciła się z prośbą o zajęcie się drogą w Porąbkach Stobieckich, gdyż jest całkowicie zdewastowana. 
Kontynuując podziękowała za m. Boduszów, dodając, że niesnaski wśród mieszkańców zostaną 
zapewne zakończone, a czy zastosowane rozwiązanie zda egzamin przekonamy się wszyscy w okresie 
jesienno - zimowym. Pani radna powiedziała również, że ma informację od pana dyrektora ZDP 
w Opatowie, iż złożone są wnioski o remonty dróg w m. Mydłów, Borków. Ponowiła prośbę o zajęcie 
się zajezdnią/pętlą w m. Przepiórów, nadmieniła, iż jest tam Dom Pomocy Społecznej i coraz więcej 
osób przybywa. Ponowiła również zaproszenie do Pana Burmistrza Iwanisk celem porozmawiania nt. 
wspólnych remontów dróg.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Jackowi Dwojakowi, który powiedział, 
że celowo zaczął temat Smug, gdyż myślał, że kolega radny B. Włodarczyk rozwinie go bardziej 
i potrzeby jakie faktycznie tam są związane ze sprzętem i ludźmi. Ponadto dodał, że będąc członkiem 
zarządu byliśmy kilkanaście razy w tygodniu remontując wszystkie budynki, bo tam było gruzowisko.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad.

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie 

Bogusława Włodarczyka.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji 
stałych i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż proponuje zadawanie 
ewentualnych pytań w razie niejasności, a jeśli nie będzie zgłoszeń to podda projekty uchwał 
pod głosowanie.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie odmowy 
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu w Opatowie Bogusława 
Włodarczyka pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.37.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Protokół Nr LXXVIII.2O23 z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie VI kadencji odbytej w dniu 30 maja 2023 r. Str.4



OR-II.0002.78.2023

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na 
lata 2023 - 2026 pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.38.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok. 
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVI11.39.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

O głos poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta.

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Wicestaroście Małgorzacie Jalowskiej, która 
podziękowała za jednomyślne przegłosowanie zmian w budżecie, w tym tych, które dotyczą 
remontu w budynku starostwa, które m.in. poprawią bezpieczeństwo przeciwpożarowe.

d) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2022. 
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Opatowskiego za rok 2022.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.40.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 
rok 2022.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 
rok 2022.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr l_XXVIII.41.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

f)w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Opatowie z działalności za rok 2022 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
w powiecie opatowskim na 2023 rok.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Opatowie z działalności za rok 2022 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w powiecie opatowskim na 2023 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.42.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2022 r.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Opatowskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za 2022 r.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.43.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Opatowskim 
i Powiatem Lipskim w zakresie powierzenia zadania organizacji powiatowych przewozów 
pasażerskich na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Lipskiego 
i Powiatu Opatowskiego.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Opatowskim 
i Powiatem Lipskim w zakresie powierzenia zadania organizacji powiatowych przewozów 
pasażerskich na linii komunikacyjnej obejmującej swoim zakresem obszar Powiatu Lipskiego 
i Powiatu Opatowskiego.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.44.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolańsld, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

i) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2022.
O głos poprosił pan Starosta Opatowski Tomasz Staniek, który powiedział, iż sprawozdania 
przedłożone przez poszczególne służby są obligatoryjne oraz podziękował za całokształt 
współpracy. Poinformował o poczynionych staraniach w kwestii nowego budynku dla 
Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej. Dodał, iż cieszy się z remontu Komendy 
Powiatowej Policji w Opatowie, jak również z dobrze doposażonej Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie. Pan Starosta podziękował również wszystkim 
pracownikom poszczególnych służb powiatu.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Wojciechowi Szymczakowi - 
Komendantowi Powiatowemu Policji w Opatowie, który przedstawił informację o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu opatowskiego za rok 2022.

Pani Przewodnicząca zapytał, czy są pytania.

Wobec ich braku poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji 
Komendanta Powiatowego Policji w Opatowie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 
na terenie powiatu opatowskiego za rok 2022.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVI11.45.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

j) w sprawie rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych 
powiatu opatowskiego za rok 2022.
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Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Sylwerowi Kochanowiczowi - Komendantowi 
Powiatowemu Policji w Opatowie, który przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa 
ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych powiatu opatowskiego za rok 2022.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Opatowie 
o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej i zagrożeniach pożarowych powiatu 
opatowskiego za rok 2022.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.46.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, 
Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam 
Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, 
Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

k) w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2022 rok.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Beacie Janickiej - Kierownikowi Sekcji Nadzoru 
Przeciwepidemicznego, która przestawiła informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego 
powiatu opatowskiego za 2022 rok.

Podczas realizacji niniejszego punktu obrad salę opuściła pani radna Aneta Bławat (godz. 
10:24). Od tego momentu dalsze obrady toczyły się w obecności 15 - osobowego składu 
radnych.

Ogłoś poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która powiedziała, że jako samorządowiec składa 
podziękowania dla przedstawicieli służb i inspekcji za dobrą współpracę oraz przekaz tychże 
podziękowań na ręce wszystkich współpracowników za realizację zadań.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Jackowi Dwojakowi, który 
przyłączył się do podziękowań przedmówczyni, po czym powiedział, że była mowa o nowym 
budynku dla Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej. Dodał, iż wykonywane są 
badania wody u podwykonawcy, co generuje koszty. Zapytał, czy były prowadzone rozmowy 
nt. stworzenia takiego laboratorium w nowym budynku?

O głos poprosił pan Starosta Tomasz Staniek, który w odpowiedzi na powyższe zapytanie 
poinformował, że na chwilę obecna toczą się jedynie rozmowy nt. nowej lokalizacji tj. działki 
za liceum i podarowania jej pod budowę nowego budynku stacji, natomiast środki finansowe 
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na laboratorium to sprawa centralna sanepidu. Ponadto dodał, że dojazd do nowej lokalizacji 
miałby być od strony ul. 1 Maja (koło nowej Biedronki) i przydała by się nowa droga dojazdowa, 
jak również musi być zmieniony plan zagospodarowania przestrzennego.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
w Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2022 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LXXVIII.47.2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.

Wyniki imienne:
ZA (15) Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, 
Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Wiesława 
Słowik, Tomasz Staniek, Tomasz Świątek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Kazimierz 
Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stańkowi - Staroście 
Opatowskiemu, który odpowiadając na pytanie pana radnego Jacka Dwojaka i sprzętu w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w Opatowie (zw. dalej ZDP w Opatowie) poinformował, że zawsze są pewne niedobory 
w sprzęcie, które musimy uzupełniać. Poprosił także obecnego na sali obrad dyrektora ZDP w Opatowie 
o pisemne przekazanie wykazu sprzętu do modernizacji dla radnych. Wskazał, że sprzęt musi być 
podzielony nawet ze względu na czas dojazdu np. do Tarłowa. Mamy kilka pojazdów, które będą 
sukcesywnie wycofywane. Obecnie trwa procedura przetargowa na zakup pojazdu dla oddziału w m. 
Smugi. Co do koszenia traw to są dwie kosiarki (jedna w Opatowie, a jedna w Smugach). Co do 
pracowników, to coraz mniej osób jest zainteresowanych stażami, czy pracą w z grup interwencyjnych, 
płace wzrosły i jest problem z pracownikami, gdyż nie chcą za te pieniądze pracować. Nawet osoby 
zarejestrowane jako bezrobotne w Powiatowym Urzędzie Pracy odmawiają podjęcia pracy - mówił pan 
Starosta. Kontynuując w odpowiedzi na zapytanie pani radnej A. Łuby -Mendyk poinformował, że 
połącznia będą analizowane i w miarę możliwości uruchomienia kolejnych połączeń (gdyż to wiąże się 
z zakupem nowego taboru, autobusu. Poprosił o bieżący monitoring sprawy. Przypomniał ponadto, iż 
dowóz dzieci do szkół jest zadaniem gminy, nie mniej jednak ze względu na dobrą współpracę z Gminą 
Wojciechowice to zastanowi się jak to rozwiązać. W odniesieniu do zajezdni i spraw poruszonych przez 
panią radną W. Słowik, pan Starosta wskazał, że sprawą tą zajmował się pan dyrektor ZDP w Opatowie, 
ale postara się zobaczyć osobiście i zorientować, jak można byłoby ją załatwić. Dodał, że na chwilę 
obecną w m. Boduszów został określony po spotkaniu z mieszkańcami zakres prac, na podstawie 
którego został sporządzony projekt/kosztorys, prace trwają. Następnie pan Starosta poinformował 
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również, że do Opatowa przyjechała 3 - osobowa rodzina repatriantów. To rodzina, których dziadkowie 
zostali wywiezieni do Kazachstanu, gdzie przybywali do końcówki lat 70 - tych, potem przenieśli się za 
pracą na teren Rosji. Jakiś czas temu zwrócili się do Gminy o repatriację (gdyż to zadania gminy). 
Wykształcenie tych Państwa jest takie, że będą mogli służyć mieszkańcom tj. lekarz chirurg onkolog 
oraz jego żona - mgr farmacji. Państwo mieszkają na chwilę obecną w budynku internatu Zespołu Szkół 
nr 2 w Opatowie. Pan Starosta podziękował panu Burmistrzowi G. Gajewskiemu za przekazanie 
kontaktu z rodziną, obecnie trwa załatwianie formalności. Ponadto podziękował Cementowni Ożarów 
za przekazanie darowizny - 10 tys. zł wspomogła tą inicjatywę.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Jackowi Dwojakowi, który powiedział, 
że cieszy się, ze pan Starosta zauważył, że ludzie nie chcą przyjść do pracy za 1500 zł. Ponadto pan 
radny odnosząc się do sprzętu w ZDP w Opatowie powiedział, że 2 kosiarki to za mało, gdyż teren jest 
zbyt duży, a gdyby 1 się np. zepsuła to nie ma czym robić. Jedna profesjonalna kosiarka to koszt 30-40 
tys. zł i należałoby 80 tys. zł przekazać je na ten cel do ZDP w Opatowie. Nadmienił również, iż Zarząd 
powinien się zastanowić nad zakupem zwyżki, którą można byłoby nawet wynajmować innym do 
podcinania drzew, bo bez tego w dzisiejszych czasach nie da się nic zrobić.

Wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy radnymi nt. wynajmu, gdyż jest to jednostka budżetowa i nie 
ma pewności co do możliwości ewentualnego wynajmu sprzętu zakupionego do jednostki.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
porządku obrad.

Ad. 8. Zakończenie obrad LXXVIII sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po 
czym wypowiedziała formułę - „zamykam obrady LXXVI11 sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.
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